
OÚ Věžovatá Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Věžovatá Pláně, 

konaného dne 5.6.2013, od 20.00 hodin v zasedací místnosti Pláně. 

Omluveni :    

Přítomni :   

Členové zastupitelstva : 

Josef Mach, Jiří Marek, Pavlína Dvořáková, Jaroslav Mach,Josef Klimeš, Kristýna Dvořáková, Jiří Vaněček 

Hosté :  Miroslav Stejskal, Jan Stejskal, František Janda st., Martina a Václav Mazákovi, Josef Cížek 

Hospodářka : Anna Čížková 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Věžovatá Pláně ( dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno ve 20.05 hodin 

starostou obce Věžovatá Pláně ( dále jako „předsedající “) Josefem Machem. 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst.1 zákona o obcích 

byla zveřejněna na úřední ( i elektronické ) desce Obecního úřadu Věžovatá Pláně v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní a to od  29.5.2013 do 5.6.2013 .   

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Zastupitelstvo obce Věžovatá Pláně určuje ověřovatele zápisu : Pavlína Dvořáková, Jiří Marek 

Zastupitelstvo obce Věžovatá Pláně určuje zapisovatele : Anna Čížková 

Schváleno všemi hlasy. 

Schválení programu : 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva  

a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Program byl doplněn o body 7, 8 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu – program schválen všemi hlasy 

1. RZ č.3 a 4, RO – financování akce „Odkanalizování obce“ 

2. Schválení Závěrečného účtu a zprávy z přezkoumání hospodaření za rok 2012 

3. Zahájení staveb komunikací k ČOV a k požární nádrži 

4. Projednání návrhu zadání změny č.4 ÚZP + připomínka / Rozálie Michálková) 

5. Žádosti : Vondrášková, Martina Mazáková, Monika Labajová, Jiří Pučegl 

6. Napojení na kanalizaci – Ludačkovi, Mir. Stejskal 

ad.1 

Návrh usnesení č.17/2013 

Všemi hlasy schváleny rozpočtové změny č. 3 a 4 a rozpočtové opatření týkající se financování akce 

„Odkanalizování obce“. 

ZO Věžovatá Pláně pověřuje starostu Josefa Macha schvalováním rozpočtových změn souvisejících 

s akcí „Odkanalizování obce Věžovatá Pláně“. Přesuny mezi jednotlivými položkami rozpočtu může 

starosta schvalovat v neomezené výši, přičemž zůstanou zachovány celkové příjmy a výdaje 

schválené ZO pro tuto akci. 

( 7 pro, usnesení č.17/2013 přijato ) 

 



ad.2 

Návrh usnesení č.18/2013 

ZO Věžovatá Pláně schválilo Závěrečný účet za rok 2012 a Zprávu z přezkoumání hospodaření obce 

v roce 2012 BEZ VÝHRAD. 

ZÚ a Zpráva z přezkoumání hospodaření byly zveřejněny obvyklým způsobem min.15 dní. 

(7 pro, usnesení č.18/2013 přijato) 

ad.3 

Starosta informoval o zahájení staveb místních komunikací.  Oznámení zahájení stavby bylo zasláno 

na SÚ Č.Krumlov, provedeno označení staveb – „Stavba povolena“. 

ad.4 

Usnesení  nebylo přijato z důvodu pozdního zaslání podkladů od paní Borovkové, která změnu č.4 

vyřizuje. (zaslány e-milem odpoledne v den konání zasedání ZO) 

V zákonné lhůtě byla  OÚ doručena Připomínka k projednávání Návrhu zadání změny č.4 ÚZP obce 

Věžovatá Pláně týkající se navržení  nových ploch ( parc.č.1027 ) částečně - rekreace a sport, částečně 

- zahrada, kterou podala paní Rozálie Michálková ( U Hřiště654, 382 32 Velešín)  

Vzhledem k tomu, že změnu č.4  financuje Václav Mazák, zařazením  požadavku paní Michálkové  

do změny č.4 se bude zastupitelstvo zabývat až se dohodne pan Mazák s paní Michálkovou  na 

financování změny. Do 10ti dnů se bude konat mimořádné zasedání OZ, na kterém bude přijato 

usnesení  o zadání změny č.4 ÚZP. 

ad.5 

Návrh usnesení č.19/2013 

Žádosti paní Vondráškové o zpevnění cesty parc.č.1206/3 nebylo vyhověno z důvodu nedostatku 

finančních prostředků 

( 7 pro, usnesení č.19/2013 přijato) 

Žádost paní Martina Mazákové : 

Návrh usnesení č.20/2013 

Doložení těsnosti rezervoáru v D.Pláni a kontrolní rozbor vody 

- OÚ nemá k dispozici dokumentaci k rezervoáru, který byl budován svépomocí. Rezervoár  se  nově 

zakrýval vodotěsnou fólií před dvěma lety, od té doby byly rozbory vody v pořádku, proto není 

důvod těsnost rezervoáru  zjišťovat. Výsledky kontrolního rozboru budou paní Mazákové zaslány . 

( 7 pro, usnesení č.20/2013 přijatoú 

 Urgence dopravního značení 

- Dopravní značení v Dolní Pláni hospodářka několikrát urgovala. Značení je schváleno Policií ČR  i 

MěÚ Kaplice. Podle informace pana Trse z odboru dopravy MěÚ Kaplice byl požadavek předán  SÚS, 

která má instalaci značení provést, bohužel se tak dosud nestalo. 

Paní Mazákavá dále vznesla dotaz, proč v kopci do V.Pláni svítí ještě v 9.00 hodin veřejné osvětlení, 

ale děti chodí v lese na ranní autobus potmě. 

- světla v kopci do V.Pláně spínají na fotobuňku, v lese v D.Plání je VO ve špatném technickém stavu, 

nelze opravit. Na rekonstrukci  VO nejsou v současné době finanční prostředky.  

  

 



OÚ byla doručena žádost paní Moniky Labajové ( dcera paní Seiwaldové ) o výměnu sporáku obecním 

bytě č.p.3 . 

Návrh usnesení č.21/2013 

V souvislosti s s výší nájmu v obecním bytě obec neuvažuje o koupi nového sporáku, je ochotna 

finančně se podílet na jeho opravě. 

( 7 pro, usnesení č.21/2013 přijato) 

Žádost pana Jiřího Pučegla o připojení k obecní kanalizaci je již vyřešena.  

Podle informace starosty se nemovitost pana Pučegla bude připojovat na trase nad jeho pozemkem. 

ad.6. 

Nemovitost č.p.18, která je ve vlastnictví ZD Netřebice nebude napojena na obecní kanalizaci. 

Smlouva o smlouvě budoucí o napojení na obecní kanalizaci byla podepsána, aniž by se řešilo věcné 

břemeno pro provedení přípojky.  

S požadavkem napojit se přípojkou na pozemku parc.č.224/6 a zřídit další věcné  břemeno  majitel 

pozemku Josef Čížek nesouhlasí. O dalších alternativách ( napojení se na na návsi nebo pod školou) 

ZD neuvažuje. 

Panu Mir.Stejskalovi byl zaslán 23.května 2013 požadavek obce k vyjádření se k místu napojení  jeho 

nemovitosti č.p.23 na obecní kanalizaci. Miroslav Stejskal byl osobně přitomen a podal vysvětlení : 

-podle jeho informací může být kanalizační přípojka max.50 m dlouhá, ani jedno místo připojení, 

které mu obec navrhuje tomuto limitu neodpovídá, proto se nevyjádří . 

Přítomný Jan Stejskal projevil zájem připojit se na obecní kanalizaci a vyjádřil vůli dohodnout se na 

schůdném řešení pro všechny zúčastněné strany.   

Pan František Janda navrhl formou svépomoci  se podílet na připojení nemovitostí č.p.23 a č.p.6. 

 Návrh usnesení č.22/2013 

Zastupitelé souhlasí s návrhem pana Františka Jandy formou svépomoci  se podílet na připojení 

nemovitostí č.p.23 a č.p.6. ( přípojku vést po obecní komunikaci od hranice pozemku pana 

Mir.Stejskala k místo napojení  nad  nemovitostmi č.p.11 a 21, s majiteli těchto nemovitostí bude 

jednat starosta). 

 ( 7 pro, usnesení 22/2013 přijato) 

ad.7. 

Těsně před konáním zasedání zastupitelstva byla předána OÚ žádost pana Václava Mazáka o opravu 

komunikací. 

Z důvodu nedostatku finančních prostředků je pan Mazák ochoten vybudovat komunikaci 

parc.č.2290 na vlastní náklady, ale žádá OÚ o vyřízení stavebního povolení. Podle informace  starosty 

je pro obec v současné době i vyřízení stavebního povolení finanční zátěží. Tato komunikace není pro 

obec prioritou. Pan Mazák do příštího zasedání zjistí informace, které předá ZO. 

K žádosti nebylo přijato usnesení. 

ad.8. 

Starosta informoval o konání valné hromady DSO Poluška 

 

 



Do diskuse se přihlásili: 

Pavlína Dvořáková 

Kdo vozí suť na skládku v D .Pláni? 

- skládka byla dána k dispozici firmě RENO ,skládku bohužel  neoprávněně vyúžívají i jiní. 

Josef Čížek 

Vzhledem ke stále zmiňovanému nedostatku finančních prostředků požádal zastupitele o 

přehodnocení přidělení rozpočtované částky 3.000,- Kč na konání dopoledního programu pouti ve 

Věžovaté Pláni.  

Starosta nechal zastupitele hlasovat : 

pro přidělení částky 3.000,- Kč - 4 zastupitelé 

proti přidělení částky 3.000,- Kč – 3 zastupitelé 

Návrh usnesení č.23/2013 

Částka 3.000,- Kč na konání dopoledního programu pouti ve Věžovaté Pláni bude poskytnuta. 

Příjemce  -  Josef Čížek 

(Usnesení č.23/2013 přijato) 

Anna Čížková 

Informovala přítomné o tom, že starosta vyjádřil svůj nesouhlas s výdaji na konání dětského dnu a  na 

zakoupení květin do oken obecního úřadu a hospody v souvislosti s nutností šetřit.  

Vzhledem ke způsobu , jakým byl tento nesouhlas vyjádřen  a vzhledem k tomu, že tento způsob 

řešení problémů  není v poslední době na OÚ ojedinělý,  upozornila hospodářka veřejně starostu, že 

je zaměstnancem obecního úřadu a požádala o korektnější jednání.  

Vyjádření   

Pavlína Dvořáková  -  částka na konání akcí pro děti pro další roky se rozpočtovat nemusí  

Starosta  -   veřejně se omluvil . 

 

Zápis byl vyhotoven 5.6.2013 

 

Zapisovatel : Anna Čížkováí 

Ověřovatelé zápisu : Pavlína Dvořáková, Jiří Marek 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


		2013-06-06T12:51:10+0200
	Josef Mach
	ověření pravosti




